

委 托 书 POWER OF ATTORNEY

我们是中国的法人/公民，根据中华人民共和国专利法，兹委托北京汇泽知识产权代理有限公司（地址：湖北省武汉市东湖开发区珞瑜路吴家湾湖北信息产业科技大厦 12 楼 1201 430000）代为办理名称为一种不锈钢混酸废液再生酸设备的发明创造，向中国国家知识产权局专利局提出国际申请；以及该申请在国际程序中（包括受理局、国际检索单位、国际局和国际初步审查单位）的全部事宜。

Pursuant to the relevant provisions of the Patent Law of the People's Republic of China, I/We, citizen/legal entity of China hereby entrust Beijing Huize Intellectual Property Agency Co., Ltd. (Address: Room 1201, 12 floor, Hubei Information Industry Science and Technology Building, Wujiawan, Luoyu Road, East Lake High-tech Development Zone, Wuhan, Hubei, China, 430000) to act on my/our behalf with an application based on PCT application entitled A Regeneration Equipment for Stainless Steel Mixed Acid Waste Liquor in the People's Republic of China, and to handle all matters in the procedure before the designated or elected the State Intellectual Property Office in China (SIPOC).

委托人

Authorized by: (Name) 中冶南方工程技术有限公司
(typewriting the name of the applicant)

委托单位代表人(签字或盖章)

(Seal or Signature): 王静
(stamping the seal of the applicant, or signed by the representative of the applicant)

委托日期

Date: 2019年9月16日

以下由专利代理机构填写 (To be filled out by the Agent)

专利代理机构指定 张涛 为该申请的代理人 (To be filled)

被委托专利代理机构印章

INTELLECTUAL PROPERTY AGENCY
北京汇泽知识产权代理有限公司